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Vereniging van Vrienden van de Stichting Museum en Archief van Tijdmeetkunde (SMAT) 

Klokkenvrienden SMAT (KVS) 
Secretariaat: Mozartlaan 48 2264VL Leidschendam 

email secretaris:  secretaris@klokkenvrienden.nl  
 

CONCEPT 
 

Verslag Algemene Ledenvergadering 5 april 2014. 
 

 

1. Opening door de voorzitter. 

De voorzitter heet allen welkom.  

2. Vaststellen agenda. 

De voorzitter stelt voor om punt 12 bij punt 10 te voegen.  

De vergadering stemt hiermee in waarna de agenda wordt goedgekeurd. 

3. Mededelingen en ingekomen stukken  

De voorzitter memoreert het overlijden van Rob Jung, jarenlang een 

toegewijd KVS bestuurder. 

De secretaris meldt dat van 9 leden bericht van verhindering is ontvangen. 

De voorzitter deelt mee dat de SOT, de "Stichting Openbare 

Tijdaanwijzing" nu officieel een Werkgroep is binnen de KVS. 

4. Verslag van de Algemene Ledenvergadering van 20 april 2013. 

Lukas Warnaars deelt een overzicht met de door hem gewenste 

aanpassingen op het verslag uit. Na lezing door alle aanwezigen stelt de 

voorzitter voor deze aanpassingen in het verslag op te nemen. Het verslag 

wordt daarna door de vergadering goedgekeurd. 

5. Jaarverslag 2013. 

De secretaris deelt mee dat de volgende alinea helaas uit het Jaaroverzicht 

is weggevallen: "In 2013 heeft tweemaal overleg plaats gehad met de 

Vrienden van het MNU om de mogelijkheden voor een samengaan te 

bekijken. Dit heeft nog niet tot een concreet resultaat geleid." 

Na deze toevoeging wordt het Jaarverslag door de vergadering 

goedgekeurd. 

6. Resultatenrekening 2013 en balans per 31 december 2013 

Lukas Warnaars vraagt naar de gestegen bestuurskosten. Harre Kayen legt 

uit dat dit enerzijds komt door het uitbesteden van het drukwerk t.b.v. leden 

zonder emailadres, anderzijds is de geografische spreiding van de 

bestuursleden groter waardoor de post reiskosten is toegenomen. 
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Harry van der Burgt wijst erop dat het surplus van het eigen vermogen naar 

het Klokkenfonds dient te gaan. De voorzitter beaamt dit en geeft aan dat 

een eigen vermogen van € 10.000 gewenst is, zeker met het teruglopend 

aantal leden. Loek Schueler vraagt wanneer de laatste contributieverhoging 

is ingegaan. Harre  Kayen geeft aan dat dit per 1 januari 2013 is gebeurd en 

dat de verhoging de terugloop in ledental heeft gecompenseerd. 

7. Verslag kascontrolecommissie door André Wichern en Hans Vrolijk.  

De leden van de kascommissie geven aan hun controle te hebben 

uitgevoerd en alles in orde bevonden te hebben. André Wichern treedt uit 

de kascontrolecommissie. Na de benoeming ter vergadering van Börre van 

Nievelt bestaat de nieuwe commissie uit laatstgenoemde samen met Hans 

Vrolijk. Als reserve-kascommissielid wordt benoemd Hans van den IJssel.  

De voorzitter bedankt de commissieleden voor hun arbeid. 

8. Decharge bestuur en penningmeester. 

De vergadering verleent het bestuur en de penningmeester decharge. 

9. Begroting 2014 en verwachte bestedingen Klokkenfonds in 2014. 

Lukas Warnaars meldt dat hij de reservering voor de gratis toegang van 

KVS leden voor het MNU mist. De voorzitter wijst erop dat deze post niet 

te begroten is vanwege de onzekerheid over het aantal leden dat van de 

mogelijkheid gebruik zal maken. De begroting wordt door de vergadering 

goedgekeurd. 

10. Bestuurssamenstelling. De voorzitter dankt Harre Kayen voor zijn grote en 

nauwgezette inzet voor de vereniging en in het bijzonder voor zijn talent 

voor het organiseren van de diverse excursies. Als teken van dank 

overhandigt de voorzitter hem een (deel van een) Tompionklok. Bram 

Boerdijk heeft aangegeven niet tot het bestuur te willen toetreden als 

penningmeester daar dit te veel tijd van hem vraagt. De voorzitter stelt de 

vergadering voor Rob de Jong in het bestuur op te nemen. De vergadering 

stemt hiermee in. 

Vervolgens stelt Rob zich voor aan de vergadering.  

"Een jaar of 6 geleden ben ik gestart met de klokkenhobby. Bij Emile 

Eijkelkamp in Doetinchem heb ik veel geleerd over de werking van het 

mechanisch uurwerk. Gaandeweg raakte ik geïnteresseerd in de Engelse en 

Franse elektromagnetische uurwerken uit het eerste kwart van de 20ste 

eeuw. Ik ben geen verzamelaar maar meer "reparateur". Ik ontleen mijn 

plezier aan het zoeken, kopen, opknappen en doorverkopen van deze 

uurwerken. En inmiddels zijn er al heel wat door mijn handen gegaan.  

Van beroep ben ik openbaar accountant. Graag neem ik het op mij om voor 

enkele jaren de penningmeester van de KVS te zijn." 

11. Bestuurswisseling.  

Zie punt 10 van dit verslag. 

 



12. Zie punt 10 van dit verslag. 

 

13. Blik op de toekomst / Samenwerking met SMAT en andere 

klokkenverenigingen.  

De voorzitter geeft Carel Hofland het woord. Hij geeft een toelichting op 

de nijpende financiële situatie van het MNU en wat zijn plannen zijn om 

die te verbeteren. Hij noemt als voorbeelden het tonen van "het Ambacht" 

in het Museum door middel van klokkenmakers die er echt aan het werk 

gaan. Ook noemt hij het creëren van een terras en het buiten plaatsen van 

een torenuurwerk om bezoekers te trekken. Hij wijst op de noodzaak van 

de inzet van vrijwilligers voor het uitdragen van het ambacht in het 

museum en voor de website. Daarnaast moeten sponsoren gevonden 

worden om € 30.000 bij elkaar te krijgen. Ook wordt er gestudeerd op 

prijsacties in verband met de hoge entreeprijs. 

 

De voorzitter meldt dat vanuit de STCN vernomen is dat zij mogelijk 

binnenkort een initiatief zullen nemen t.a.v. een herstructurering van 

Vriendenclubs in klokken-Nederland. 

De voorzitter deelt namens de SMAT mee dat rondom de restauratie van  

de Dunsterklok nog geen besluiten zijn genomen over de keuze van de 

restaurateur. 

De voorzitter meldt dat SMAT de mogelijkheden bekijkt om (wellicht 

samen met anderen) een tentoonstelling te organiseren in de Broerenkerk 

van boekhandel/uitgeverij Waanders in Zwolle. Ook hiervoor zal een 

beroep gedaan worden op vrijwilligers uit de KVS gelederen. 

14. Rondvraag. 

Lukas Warnaars merkt op dat hij het idee van het inzetten van vrijwilligers 

zeer toejuicht. 

Mevrouw Schueler vraagt naar de geplande activiteiten van de KVS gelet 

op het bijna maandelijkse programma dat de AHS onlangs heeft 

rondgestuurd. Kees Grimbergen reageert hierop dat de betreffende mail wat 

prematuur was en dat overleg ter zake binnen de Federatie gewenst is. 

15. Sluiting.  

Niets meer aan de orde zijnde dankt de voorzitter de aanwezigen voor hun 

inbreng en sluit de vergadering. 

 

          

        Gijs Veraart 

        secretaris KVS 


